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Da er jaktåret for denne gang unnagjort. Da fristen for innrapportering enda ikke har vært, blir noe 

av rapporten basert på tilbakemeldinger fra jegerne. Når det gjelder fuglebestanden, kan det virke 

som det er ganske liten bestand i begge skoger. Kun hørt om 1 skutt fugl hittil. Rådyrbestanden kan 

virke til å være stabil i Sørum kommune skog, og i Krogstad skog kan det virke som en liten økning. 

Annet vilt har jeg fått lite tilbakemelding på.  

Det ble skutt totalt 5 Rådyr i Sørum kommune skog, og 3 i Krogstad skog.  

Salg av kort blei ganske likt på begge skoger. Alle som søkte fikk Jaktkort dette året. Vi har solgt 

dagskort hos Ståle Harsheim, Tayloroutdors AS og hos Benjamin Vangen. Pågang etter dagskort har 

vært liten. Årskort på småvilt er ganske stabilt, mens årskort rådyr og bukkekort har en bra økning 

fra 2014. 

Når det gjelder innrapportering har vi litt å gå på. Jeg har gitt beskjed til alle jegere at det skal 

rapporteres etter endt jaktår. Jeg har også gitt beskjed om at de som ikke rapporterer, mister 

mulighet til å kjøpe sesongkort neste jaktår. Jeg kommer til å sende ut en påminnelse til alle jegere 

som ikke allerede har rapportert.  

Ellers synes jeg mitt første år i jaktutvalget har gått veldig bra.     

 

Antall solgte kort:   

Småvilt: 23 

Dagskort: 3 

Rådyr: 21  

 

For jaktutvalget 

Benjamin Vangen 

 


